
RP.0057.02.2022 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

od dnia 20 stycznia 2022 r. do dnia 03 marca 2022 r. 

 

20.01.2022  

− odbyło się głosowanie obiegowe nad uchwałą Komitetu Sterującego Związku ZIT 

dotyczącą rewitalizacji miejskiego obszaru funkcjonowania Elbląga, 

 

− podpisałam aneks do umowy z Panem Grzegorzem Gudeckim właścicielem Zakładu 

Techniki Sanitarnej TECHSAN Gudkowo, tj. Wykonawcą zadania pn. „Budowa 

zbiorników retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją 

reaktorów TRB-TOG oraz infrastruktury towarzyszącej (2020-2022)”. Aneks zawarto 

z uwagi na konieczność wykonania nieprzewidzianych umową robót. 

21.01.2022 

− odbyło się uroczyste przekazanie specjalistycznego samochodu pożarniczego jednostce 

OSP w Młynarach. Zakup samochodu został zrealizowany dzięki dofinansowaniu 

w ramach Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy Postpenitencjarnej – 

Funduszu Sprawiedliwości w wysokości 100 000,00 zł. oraz dofinansowaniu przez 

Starostwo Powiatowe w Elblągu w wysokości 10 000,00 zł. Było to już trzecie takie 

dofinansowanie w ostatnim czasie. 

 

− spotkałam się z Panem Krzysztofem Semmerlingiem kierownikiem PKS w Pasłęku  

w sprawie dowozu uczniów do szkół. 

22.01.2022 

− wzięłam udział w walnym zebraniu OSP w Karszewie. 

24.01.2022 r.  

− wysłano do Starostwa Powiatowego w Elblągu rozliczenie finansowe zakupu lekkiego 

samochodu ratowniczego typu pickup dla OSP Młynary. Całkowity koszt zakupu 

wyniósł 110 600,00 zł, w tym dofinansowanie Starostwa w wysokości 10 000,00 zł. 

25.01.2022 

− złożono do IZ trzeci wniosek o wypłatę zaliczki dofinansowania dla projektu  

pn. „Budowa zbiorników retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych wraz 

z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury towarzyszącej” w wysokości 

1 632 668,00 zł.   

 

 



26.01.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z Likwidatorem oraz Radą Nadzorczą w sprawie zamknięcia 

spółki, (przeszacowania i przejęcia majątku przez Gminę), 

 

− wzięłam udział w naradzie roboczej dotyczącej zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 

zbiorników retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją 

reaktorów TRB-TOG oraz infrastruktury towarzyszącej (2020-2022)”. Spotkanie miało 

na celu omówienie postępu robót. 

 

27.01.2022 

− odbyło się spotkanie z Wicewojewodą Panem Piotrem Opaczewskim w sprawie 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej, 

 

− spotkałam się z Panem Jackiem Hejmanem w sprawie wykonania dokumentacji 

kosztorysowo-projektowej w zakresie przebudowy skrzyżowania ul. Grunwaldzka  

i Elbląska. 

 

− odbyło się spotkanie z Panem Robertem Dróbką z Rejonu Dróg Wojewódzkich  

w Elblągu w celu omówienia remontu drogi 505 i wykonania kosztorysu wstępnego  

na odcinek skrzyżowania 509 do wjazdu do m. Płonne. Kwota kosztorysu to 

1 200 000,00 zł. 

28.01.2022 

− wzięłam udział w walnym zebraniu OSP Sąpy. 

 

− wysłano do Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie wniosek o dofinansowanie zadania 

pn. „Wykonanie nawierzchni utwardzonej na odcinku drogi gminnej nr 107022N w 

miejscowości Kraskowo – etap VI”. W ramach projektu zaplanowano wykonanie na 

odcinka drogi gruntowej o długości 350 mb, dwuśladu z płyt żelbetowych typu MON. 

Projekt jest kontynuacją wcześniej realizowanych odcinków tej samej drogi, na których 

w latach 2018-2021 wykonało łącznie 1245 mb dwuśladu. Całkowity koszt realizacji 

zadania w 2022 roku oszacowano na 200 000,00 zł, w tym dofinansowanie pochodzące 

ze środków budżetu województwa z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych w 

wysokości 100 000,00 zł. Kolejne 100 000,00 zł stanowić będzie wkład własny Gminy. 

 

01.02.2022 

− odbyło się spotkanie się z Panem Adamem Kędziorą Nadleśniczym Nadleśnictwa 

Młynary w sprawie przedsięwzięć związanych ze wspólnym remontem dróg 

gminnych, 

 



− zwołałam zebranie sołeckie we Włóczyskach, w celu uzyskania opinii mieszkańców  

na temat sprzedaży budynku świetlicy wiejskiej.  

 

− spotkałam się z Panem Sławomirem Bobanem w sprawie prac serwisowych pieca  

w budynku Klubu Senior +. 

02.02.2022 

− spotkałam się z Panem Łukaszem Kochanem Komendantem PSP w Elblągu w sprawie 

możliwości przekazania samochodu bojowego dla OSP Młynary, 

 

− delegacja z Urzędu Miasta i Gminy Młynary wzięła udział w uroczystości pogrzebowej 

Pana Jana Danowskiego Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zastawnie, 

 

− wysłano do Instytucji Zarządzającej wniosek rozliczający trzecią zaliczkę 

dofinansowania dla projektu pn. „Budowa zbiorników retencyjnych ścieków surowych 

i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury 

towarzyszącej”. W okresie objętym wnioskiem poniesiono koszty inwestycyjne  

w wysokości 2 362 566,64 zł, z czego 1 632 668,00 zł stanowiło dofinansowanie 

pobrane w formie zaliczki, 

03.02.2022 

− wzięłam udział w odbiorze robót drogi powiatowej na odcinku Kraskowo-Kurowo 

Braniewskie. Wykonane roboty odebrano bez uwag. Wartość robót 283 622,32 zł w tym 

dotacja celowa Gminy Młynary w wysokości 40 000,00 zł. 

 

− delegacja z Urzędu Miasta i Gminy Młynary wzięła udział w uroczystości pogrzebowej 

Pani Teresy Kołosowskiej długoletniego pracownika Przedszkola w Młynarach, 

 

− wzięłam udział w spotkaniu autorskim z Panią Zuzanną Gajewską autorką kryminału 

„Burza”, 

04.02.2022 r.  

− na wezwanie Instytucji Zarządzającej złożono uzupełnienie końcowego wniosku  

o płatność dofinansowania dla projektu pn. „Rewitalizacja budynków komunalnych 

w Młynarach – etap I: rewitalizacja budynku komunalnego przy ul. Słowackiego”. 

Wartość rozliczanego wniosku wynosi 155 998,61 zł, w tym dofinansowanie  

w wysokości 132 598,81 zł. Realizację projektu zakończono w czerwcu 2021 r.  

05.02.2022 

− wzięłam udział w walnym zebraniu OSP w Błudowie. 

08.02.2022 



− zwołałam naradę z kierownikami i dyrektorami jednostek podległych w celu omówienia 

spraw bieżących, 

− w związku z postanowieniem Krajowej Izby Odwoławczej w Warszawie z dnia 14 

stycznia 2021 roku w sprawie umorzenia postępowania odwoławczego z odwołania się 

firmy KOMA OLSZTYN od rozstrzygnięcia postępowania na realizacje zadania pn. 

„Odbiór i transport odpadów komunalnych z nieruchomości zlokalizowanych na terenie 

miasta i gminy Młynary”, unieważniłam czynność wyboru najkorzystniejszej oferty 

oraz zarządziłam powtórzenie czynności oceny ofert. W dniu 02 marca 2022 roku 

wezwałam Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo-Usługowe „COPERNICUS” z 

Fromborka do złożenia wyjaśnień w zakresie rażąco niskiej ceny.  

09.02.2022  

− zawarłam akt notarialny sprzedaży działki nr 165 o pow. 0,0500 ha położonej w obrębie 

Młynarska Wola za kwotę 9 840,00 zł. 

 

10.02.2022 

− odbyło się spotkanie z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim w Elblągu w sprawie 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej, 

11.02.2022 r. 

− ogłosiłam postępowanie na realizacje zadania pn. „Przebudowa i modernizacja Stacji 

Uzdatniania Wody w Młynarach”, z terminem składania ofert do dnia 24 lutego 2022 

roku. W wyznaczonym terminie wpłynęły dwie oferty złożone przez Instalcompact Sp. 

z o.o. z Tarnowa Podgórnego, która zawierała cenę 6 590 340,00 zł brutto oraz przez 

Przedsiębiorstwo Budowlano-Montażowe ELZAMBUD Sp. z o.o. z Elbląga, która 

zawierała cenę 4 637 100,00zł brutto. Złożone oferty obecnie podlegają badaniu przez 

komisję przetargową.  

− złożono wniosek w konkursie pn. „Ładowarka w każdej gminie”, organizowanym przez 

Fundację Lepsza Jakość Życia, z siedzibą w Radomiu. W ramach konkursu Gminy 

mogą zgłaszać lokalizację na budowę stacji ładowania pojazdów elektrycznych o mocy 

minimum 22 KW. Budowa stacji zostanie sfinansowana w 100% przez Fundację, a 

Gmina będzie partycypować w zyskach wygenerowanych przez zainstalowaną stację. 

W mieście Młynary zgłoszono 2 lokalizacje:  

- na parkingu obok myjni samochodowej na ul. Dworcowej, 

- oraz na parkingu przy ul. Rynek (naprzeciwko bloku leżącego).  

12.02.2022 

− wzięłam udział w walnym zebraniu OSP w Kurowie Braniewskim. 

14.02.2022 

− spotkałam się z Panią Izabelą Kondraciuk w sprawie opracowania kosztorysu w celu 

złożenia wniosku aplikacyjnego w Programie Rządowym Polski Ład dla zadania 



„Termomodernizacja budynków Szkoły Podstawowej w Młynarach wraz z montażem 

pompy ciepła i instalacji fotowoltaicznej”. 

 

− Centrum Projektów Polska Cyfrowa opublikowała listę Gmin, którym przyznano 

dofinansowanie w ramach Programu Granty PPGR, dotyczącego zakupu komputerów 

dla dzieci z rodzin byłych pracowników PGR. Wśród 1604 gmin znalazła się również 

Gmina Młynary, której przyznano kwotę w wysokości 292 500,00 zł, tj. 100% kosztów 

realizacji projektu. Jednocześnie poinformowano, że ze względu na dużą ilość 

złożonych wniosków, obniżono maksymalną kwotę przeznaczoną na zakup laptopa z 

kwoty 3 500,00 zł na kwotę 2 500,00 zł. W ramach projektu Gminy Młynary, 

pozytywnie zweryfikowano i przekazano do realizacji 117 z 126 złożonych wniosków.  

 

15.02.2022 

− zwołałam naradę z kierownikami i dyrektorów jednostek podległych w celu omówienia 

spraw bieżących. 

 

− odbyło się spotkanie z Panią Wiolettą Kolator - Kierownik ZWiK w sprawie 

uaktualnienia adresów instalacji nakładek radiowych w ramach projektu e-usług w 

Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji w Młynarach, 

 

− Centrum Projektów Polska Cyfrowa poinformowała o przyznaniu Gminie Młynary 

dofinansowania w ramach programu Cyfrowa Gmina w łącznej wysokości 

132 330,00 zł tj. 100%. Dofinansowanie przeznaczone będzie na informatyzację 

Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach oraz podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa.  

 

− spotkałam się z posłem Panem Leonardem Krasulskim w sprawie remontu drogi 505  

i dróg, które zostały ujęte w Programie Rządowym Polski Ład oraz możliwości 

pozyskania środków na budowę bądź rozbudowę remizy strażackiej OSP Młynary, 

16.02.2022 

− spotkałam się z Panem Andrzejem Borowskim reprezentującym firmę BORA Sp. z o.o. 

z Gronowa Górnego, Wykonawcą robót posadzkowych w świetlicy wiejskiej w 

miejscowości Sąpy, spotkanie miało na celu omówienie nieprawidłowości oraz 

ustalenie metody naprawczej wykonanych robót, 

 

− wzięłam udział w odbiorze robót branży elektrycznej wykonanych w kotłowni świetlicy 

w miejscowości Zastawno przez Pana Dariusza Marszałkiewicza prowadzącego firmę: 

DAR-EL z Młynar,  

 

− podpisałam umowę z Konsorcjum składającym się z: 1/ Lidera konsorcjum Pana Jacka 

Fidury „BOB” z Lipowiny i Członka konsorcjum: Przedsiębiorstwa Handlowo–

Usługowego „DARPOL” Wojciech Daraszewicz z Elbląga. Konsorcjum w ramach 



zawartej umowy zrealizuje projekt pn. „Odrodzenie kulturowego i historycznego 

krajobrazu małych miast Laduszkin (Rosja) i Młynary (Polska). Tego samego dnia 

podpisałam także umowę z Panem Mariuszem Iwanowiczem prowadzącym dzielność 

gospodarczą: „VARIA”. Przedmiotem umowy jest pełnienie funkcji Inspektora nadzoru 

inwestorskiego przedmiotowego projektu. W dniu 23 lutego 2022 r. nastąpiło 

przekazanie placu budowy Wykonawcy robót. Umowny termin zakończenia robót 

ustalono do dnia 14 września 2022 r. Wartość umowy to kwota 689 000,00 zł brutto. 

 

− zorganizowałam spotkanie z Radnymi Rady Miejskiej w Młynarach w celu omówienia 

spraw bieżących, 

 

− podpisałam z Centrum Projektów Polska Cyfrowa umowę dofinansowania do zakupu 

117 laptopów dla dzieci z rodzin byłych pracowników PGR. Całkowity koszt zadania 

planuje się w kwocie 292 500,00 zł, w tym 100% dofinansowania w ramach Programu 

Granty PPGR.  

 

17.02.2022 

− spotkałam się z Panem Ryszardem Sosnowskim Prezesem Koła Wędkarskiego w 

Młynarach sprawie dalszej współpracy, 

 

− odbyło się spotkanie z panem Janem Radziszewskim Dyrektorem SP w Młynarach w 

sprawie zadania pn. „Szkolna Pracownia Sukcesu III”, 

24.02.2022 

− odbyło się spotkanie z Panią Dominiką Zabiełło Dyrektor Ośrodka Kultury w sprawie 

realizacji planu działania Ośrodka Kultury w Młynarach, 

 

− odbyło się spotkanie z Panem Pawłem Krasowskim w sprawie spółdzielczych 

inwestycji samorządowych, 

 

− podpisano akt notarialny w sprawie przejęcia majątku spółki wodociągowej. Informuję, 

że wniosek do KRS o wykreślenie spółki został złożony. Podpisano protokół przejęcia 

majątku. 

25.02.2022 

− odbyła się wideokonferencja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z Burmistrzami, 

Prezydentami i Starostami województwa warmińsko-mazurskiego w sprawie agresji 

Rosji na Ukrainę. 

 

− wzięłam udział w walnym zebraniu OSP w Kwietniku. 

 



− spotkałam się z Panem Andrzejem Zawistowskim reprezentującym Przedsiębiorstwo 

Inżynieryjno-Projektowe „ÓSEMKA” z Iławy. Spotkanie miało na celu omówienie 

możliwości zmian projektowych przebudowy świetlicy wiejskiej w miejscowości Sąpy. 

 

− wysłano do Banku Gospodarstwa Krajowego 3 wnioski o dofinansowanie w II edycji 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych, w tym dla 

inwestycji pod nazwą: 

o Termomodernizacja budynków Szkoły Podstawowej w Młynarach wraz z 

montażem pompy ciepła i instalacji fotowoltaicznej - Całkowity koszt 

inwestycji wynosi: 5 263 157,89 zł, w tym 5 000 000,00 zł tj. 95% stanowi 

dofinansowanie, 

o Przebudowa budynków Ośrodka Kultury oraz obiektów Stadionu Miejskiego w 

Młynarach wraz z montażem instalacji fotowoltaicznej – Całkowity koszt 

inwestycji wynosi: 6 315 789,47 zł, w tym 6 000 000,00 zł tj. 95% stanowi 

dofinansowanie, 

o Rozbudowa Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach wraz z montażem pompy 

ciepła i instalacji fotowoltaicznej oraz realizacji II etapu utworzenia Klubu 

Senior + - Całkowity koszt inwestycji wynosi: 5 263 157,89 zł, w tym 5 000 

000,00 zł tj. 95% stanowi dofinansowanie.  

 

− wysłano do Banku Gospodarstwa Krajowego 2 wnioski o dofinansowanie w III edycji 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych dla Gmin 

poPGR, w tym dla inwestycji pod nazwą: 

o Przebudowa nawierzchni drogi gminnej Borzynowo - Warszewo - Zastawno nr 

107004N (odcinek Zastawno - Warszewo) wraz z przebudową drogi 

wewnętrznej w Zastawnie - Całkowity koszt inwestycji wynosi: 5 102 040,82 

zł, w tym 5 000 000,00 zł tj. 98% stanowi dofinansowanie, 

o Przebudowa drogi gminnej nr 107006N w m. Karszewo oraz przebudowa drogi 

gminnej nr 107003N w m. Błudowo wraz z przebudową dróg wewnętrznych w 

m. Błudowo i Włóczyska - Całkowity koszt inwestycji wynosi: 2 040 816,33 zł, 

w tym 2 000 000,00 zł tj. 98% stanowi dofinansowanie. 

26.02.2022 

− wzięłam udział w walnym zebranie OSP w Zastawnie. 

27.02.2022 

− wzięłam udział w walnym zebraniu OSP we Włóczyskach. 

28.02.2022 

− odbyło się zebranie Zespołu Koordynacyjnego w skład, którego wchodzą lekarz Daniel 

Kopytko, przedstawiciel Policji Sławomir Łowczak, księża tutejszej parafii Tomasz 

Bielecki oraz Krzysztof Sowa, Pani kierownik MGOPS Jadwiga Piekarska, zaproszony 

został również Wicestarosta Elbląski Ryszard Zając w sprawie obecnej sytuacji za 

wschodnią granicą. Tematem spotkania były informacje dotyczące koordynowania 



zbiórek dla potrzebujących, omówienie miejsc lokowania uchodźców oraz pomocy przy 

tłumaczeniu z języka ukraińskiego, 

 

− odbyło się zebranie sołeckie w Kurowie Braniewskim w celu zmiany przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego na 2022 r. oraz omówienie spraw bieżących. 

01.03.2022 

− odbyła się wideokonferencja z Wojewodą, Prezydentami oraz Burmistrzami miast 

województwa warmińsko-mazurskiego w sprawie uchodźców z Ukrainy. 

− Odbyła się wideokonferencja Wójtów i Burmistrzów powiatu elbląskiego w sprawie 

uchodźców z Ukrainy 

 

− zorganizowałam spotkanie z sołtysami Gminy Mlynary w związku z obchodami Dnia 

Sołtysa przypadającymi 11 marca. 

02.03.2022 

− odbyło się spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Młynary w sprawie wspólnego 

remontu dróg gminnych. 

 

− zawarłam akt notarialny sprzedaży pomieszczenia przynależnego do lokalu nr 3 

położonego w Młynarach przy ul. Żółkiewskiego 1, za kwotę 5 280,00 zł po udzieleniu 

30% bonifikaty. 

 

03.03.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy STRABAG, TUGA oraz Zarządem 

Dróg Wojewódzkich w sprawie poprawek gwarancyjnych drogi 505 w m. Sąpy, 

 

− odbyło się potkanie z Radnymi Rady Miejskiej w sprawie społecznych inwestycji 

mieszkaniowych. 

− wzięłam udział w posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty  

i Kultury. 

 


